
Zápis č. 5/2/2024 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
22. februára 2024 o 14:30 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Tomáš Caban, Marta 

Gajdošíková, Igor Gallo, Jozef Chudík, Tatiana Strempeková Tomanová 

Neprítomní: Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Michal Brokeš – zastupoval - riaditeľ Sekcie ekonomiky RTVS 
Mária Hlucháňová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Ľuboš Černák – riaditeľ rozhlasových programových služieb 
Vincent Štofaník – riaditeľ televíznych programových služieb 
Ján Žgravčák – riaditeľ Sekcie športu RTVS 
Zuzana Ťapáková – riaditeľka Sekcie marketingu a komunikácie RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov rady a rada je schopná uznášať sa. 
Z rokovania sa ospravedlnili J. Mikušová a J. Uličiansky. Na rokovaní privítal GR RTVS 
a členov manažmentu RTVS. Informoval, že NR SR zvolila za novú členku Rady RTVS za 
oblasť ekonómie Tatianu Strempekovú Tomanovú a privítal ju na rokovaní. Skonštatoval, že 
k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
Navrhol doplniť do programu dva body: 

- Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 
prístupe k informáciám – zo strany RTVS bolo rade doručené odvolanie voči 
rozhodnutiu RTVS a Rada RTVS je v tomto prípade odvolací orgán 

- Aktualizovaná informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami SR 
2024 – vyžiadal pred rokovaním podrobnejší rozpočet na prezidentské voľby 

I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2024: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca T. Caban); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. e) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca T. Caban);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca T. Caban); 
f) rôzne. 

5. Aktualizovaná informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami SR 
2024 

6. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s 80. výročím SNP (spravodajcovia M. 
Gajdošíková a J. Balaščák) 

7. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre mediálne služby 
proti RTVS za rok 2023 (spravodajca T. Caban) 

8. Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom 
prístupe k informáciám (spravodajca T. Caban) 

9. Prehľad súdnych sporov RTVS za rok 2023 (spravodajca T. Caban) 
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10. Informácia o činnosti Etickej komisie RTVS za rok 2023 (spravodajca T. Caban) 
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo informoval, že všetci majú k dispozícii plnenia uznesení z rokovaní 31.1.2024 
a 12.2.2024. Rovnako informoval, že sú k dispozícii aj zápisnice z rokovaní DK z 31.1.2024 
a 19.2.2024. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 31/2024: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 31.1.2024 
a 12.2.2024.  
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 32/2024: 
Rada RTVS berie na vedomie Zápisnice z rokovaní Dozornej komisie Rady RTVS 
z 31.1.2024 a 19.2.2024. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že požiadal GR RTVS pred rokovaním o stanovisko v súvislosti 
s ohlásením kandidatúry do Európskeho parlamentu zo strany moderátorky jednej relácie. 
Ľ. Machaj informoval, že sa bude otvárať Kreatívne centrum v Bratislave, v Košiciach sa 
bude realizovať koncert Lasica píše Čekovskému. Ďalej informoval, že ÚVO zastavil konanie 
voči RTVS, v ktorom minulý rok vyrúbil RTVS pokutu. Skonštatoval, že p. Ostrihoňová bude 
kandidovať za PS a okamžite prijali rozhodnutie o zastavení relácie. Bolo by mu príjemnejšie, 
ak by sa to RTVS dozvedelo skôr, aby sa mohli hľadať riešenia. 
V. Štofaník uviedol, že informáciu dostal ústne v pondelok a požiadal aj o dodanie 
v písomnej podobe a situáciu vyriešili tým, že sa budú v tom čase vysielať reprízy talkshow 
s A. Banášovou. Relácia Silná zostava končí, pretože bola spätá s V. Ostrihoňovou. 
I. Gallo si nemyslí, že táto relácia bola tak spätá s V. Ostrihoňovou. Pripomenul, že 
v minulosti rada riešila túto reláciu a prijala uznesenie, že odporúča GR RTVS venovať 
zvýšenú pozornosť profilácii a dramaturgii, predovšetkým výberom tém a hostí, aby bola 
zabezpečená pluralita názorov a vyváženosť a takisto to v minulosti riešila aj Etická komisia 
RTVS a tiež skonštatovala, že v jednej relácii nebola dodržaná zásada nestrannosti 
moderátora. Toto, čo sa stalo, dalo v niečom za pravdu členom rady. Je podľa neho 
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potrebné, aby nová takáto diskusná relácia dodržiavala princípy verejnoprávneho vysielateľa. 
Myslí si, že je potrebné vyprofilovať všetky existujúce diskusné relácie.  
Ľ. Machaj uviedol, že budú hľadať spôsob, ako nahradiť túto reláciu na jeseň. 
I. Gallo dodal, že voči RTVS to nebolo zo strany moderátorky seriózne konanie.  
M. Gajdošíková uviedla, že považuje ženský panel za unikátny vo vysielaní a je možné ho 
postaviť aj na inej moderátorke a bolo by dobré ho zachovať. 
J. Chudík si nemyslí, že by sa mala relácia rušiť, pretože ak si dramaturgia obhájila vznik 
tejto relácie, tak by na tom mala trvať. Reláciu podľa neho nie je potrebné rušiť, ale nechať 
jej pôvodne plánovanú dramaturgiu.  
V. Štofaník uviedol, že v jarnej programovej štruktúre určite nebude, pretože pred letom mala 
mať táto relácia aj tak výluku. 
I. Gallo sa spýtal, či nemá RTVS vedomosť o ďalšom takomto prípade.  
Ľ. Machaj uviedol, že nemá také informácie.  
I. Gallo informoval, že je v tomto bode opäť predložený aktualizovaný zoznam hostí 
v reláciách Interview :24, Otvorene s Annou Vargovou, Silná zostava, Večer s Havranom a 
Do kríža. Skonštatoval,  že po minulosti, kedy rada apelovala na výber tém a hostí v zmysle 
objektivity a vyváženosti, tak teraz sa mu zdá, že to je vyvážené. 
J. Chudík súhlasil s I. Gallom, že sa mu to rovnako zdá ako vyvážené v tomto období. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 33/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní relácií Interview :24, 
Otvorene s Annou Vargovou, Silná zostava, Večer s Havranom a Do kríža za obdobie od 
16.1.2024 do 20.2.2024. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Brokeš odprezentoval ekonomické ukazovatele za mesiac január 2024, ktoré boli v 
materiáli: 
„RTVS k 31.01.2024 dosiahla celkové príjmy vo výške 158,25 mil.€, čo predstavuje 90,53 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Daňové príjmy (úhrady za služby verejnosti) sú vo výške 401 
tis.€, čo predstavuje plnenie na 40,14 % ročného plánu.   
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 1,28  mil. € t.j. plnenie na 11,42 % 
ročného rozpočtu. Plnenie sa pohybuje mierne nad úrovňou mesačného plánu v reklame ako 
aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.01.2024 sumu 131,57 mil. €, 
ktorý získala RTVS v januári zo štátneho rozpočtu. Ide o nárokovateľný príspevok za rok 
2024 v štruktúre bežný príjem vo výške 129,27 mil.€ a kapitálový príjem vo výške 2,3 mil.€.      
Celkové výdavky RTVS k 31.01.2024 predstavovali sumu 12,09 mil.€, t.j. 6,92 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 11,52 mil.€ - plnenie na 
6,91 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,57 mil. € - plnenie na 7,30 %.  
Celkový prebytok bol k 31.1.2024 vo výške 146,16  mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané. Skutočnosť je porovnávaná 
s rozpočtom RTVS na rok 2024, ktorý Rada RTVS schválila dňa 12.2.2024.  
Celkové výdavky k 31.1.2024 vo výške 12,09 mil.€ v porovnaní s 1/12 celkových 
rozpočtovaných výdavkov RTVS v roku 2023 (16,20 mil.€) boli čerpané na 74,64 %.“ 
 
Ľ. Černák odprezentoval vysielanie SRo za január. 
V. Štofaník odprezentoval televízne vysielanie za mesiac január.  
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M. Hlucháňová odprezentovala vysielanie Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS za 
január.  
A. Lovász odprezentoval národnostné vysielanie za január. 
J. Žgravčák odprezentoval vysielanie športu za mesiac január. 
Ľ. Konečný odprezentoval činnosť Sekcie nových médií v mesiaci január. 
Z. Ťapáková odprezentovala činnosť Sekcie marketingu a komunikácie za mesiac január.  
H. Radová odprezentovala sledovanosť za sledované obdobie. 
J. Chudík vyslovil kritiku za to, aký veľký priestor dostalo v RTVS výročie úmrtia J. Kuciaka 
a jeho snúbenice. Skonštatoval, že bola storočnica úmrtia kardinála Korca, 15 rokov úmrtia 
velikána M. Rúfusa a to sú podľa neho väčšie osobnosti. Zamrzelo ho, že ku p. Kuciakovi sa 
vyjadroval L. Diko, ktorý v minulosti mal škandál s smskami s p. Grendelom. Ďalej sa spýtal, 
či si spravodajstvo vyhodnocuje aj to, ako redaktori pracujú na výjazdoch a ako komunikujú 
s politikmi.  
M. Hlucháňová skonštatovala, že to čo uviedol J. Chudík nie sú porovnateľné veci. Vražda J. 
Kuciaka zahýbala celou spoločnosťou a upriamili sa na tému, prečo nie je táto vražda 
vyriešená po 6 rokoch. L. Diko bol oslovený ako šéf Investigatívneho centra J. Kuciaka a boli 
aj mnohí iní hostia a je presvedčená o tom, že vysielanie bolo vyvážené. K výjazdu, ktorý 
mal na mysli J. Chudík uviedla, že otázka redaktora R. Ficovi bola v poriadku a preletela 
potom všetkými médiami.  
J. Chudík má pocit, že J. Kuciakovi sa venovalo viac pozornosti ako 30. výročiu vzniku SR. 
Ľ. Machaj uviedol, že J. Kuciak je téma, ktorá ide cez celú spoločnosť. Nemyslí si, že by 30. 
výročie vzniku SR nebolo dostatočne spracované a RTVS sa tomu venovala na dôstojnej 
úrovni.  
M. Gajdošíková sa stotožňuje s M. Hlucháňovou a RTVS si splnila svoju úlohu pri pokrývaní 
témy vraždy J. Kuciaka. 
J. Balaščák si myslí, že smrť novinára je občianska téma, ktorá je o elementárnej slušnosti 
a RTVS nemôže nereagovať na takúto tému. Myslí si, že ak by na to RTVS reagovala inak, 
tak by to považoval za chybu.  
J. Chudík vysvetlil, že nespochybňuje to, že RTVS sa tomu venovalo, ale vadilo mu na tom 
to, že to bol jeden celospoločenský cirkus. Je zvedavý ako sa prejaví v spravodajstve 
vydanie Assangea do USA.  
I. Gallo uviedol, že takisto vidí v spravodajstve takmer každý deň nejaké aktivistické črty 
a nemalo by to podľa neho takto fungovať. Na verejnoprávneho vysielateľa musia byť 
prísnejšie kritériá v tomto smere ako na súkromného a informácie by mali byť vyvážené. 
Nemá však pocit, že by sa RTVS prehnane venovala výročiu vraždy J. Kuciaka.  
M. Antol uviedol, že vyváženosť je veľmi dôležitá a chápe, že J. Chudík to porovnával so 
spracovaním iných tém a či je RTVS aj pri nich takto poctivá pri hľadaní vyváženosti. 
Rovnako cíti politiku v niektorých komentároch, kde má pocit, že redaktor je tendenčný 
a stojí na strane niektorých hostí.  
Ľ. Machaj uviedol, že hovorili s redaktormi o tom, aby nevnášali osobné názory do vysielania 
a ak má rada konkrétne prípady, kedy sa tak stalo, tak sa nebráni diskusii o tom.  
I. Gallo uviedol, že po nástupe M. Hlucháňovej vidí pozitívny posun čo sa týka vyváženosti.  
J. Chudík uviedol, že rovnako vníma posun spravodajstva smerom k lepšiemu, ale hovoril 
o tom, že je potrebné dodržiavať vyváženosť.  
M. Hlucháňová uviedla, že pre ňu je vyváženosť vo verejnoprávnom priestore svätý grál 
a trávi mnoho času diskusiami na túto tému s redaktormi.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 34/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia 
a plnenia programovej služby RTVS za mesiac január 2024. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Mikušová J. Uličiansky / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS 
T. Caban ako spravodajca odprezentoval predložený návrh na prenájom a za DK ho 
odporučil rade schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 35/2024: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. l) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcom: Coffee2U s.r.o. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / J. Chudík, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
T. Caban odprezentoval predložený materiál a informoval, že sa na DK zaoberali verejnými 
obstarávaniami.    
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 36/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa 
predloženého materiálu. 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

T. Strempeková Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. i)  
P. Földváry požiadal o prerokovanie dvoch zámerov v neverejnom režime. 
Rada RTVS schválila prerokovanie týchto dvoch zámerov v neverejnom režime. 
T. Caban vo verejnej časti rokovania informoval o rokovaní DK k zámerom.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 37/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. e) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 5 / J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / T. Strempeková Tomanová /   
Neprítomní: 3 / M. Antol, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
T. Caban za DK odporučil zobrať materiál na vedomie. Na DK si prebrali niektoré zmluvy 
podrobnejšie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 38/2024: 



Strana 6 z 8 
 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
január 2024. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Antol, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Kreatívnych centier RTVS 
M. Gajdošíková sa ako spravodajkyňa zaujímala o podrobnejšie informácie pri rozpočte KC 
v Banskej Bystrici. Bolo by podľa nej vhodné, ak by rada dostávala už informácie 
o obsahovej náplni Kreatívnych centier a mala by už asi existovať aj nejaká koncepcia 
obsahovej náplne KC. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 39/2024: 
Rada RTVS: 
a) prerokovala a berie na vedomie Aktuálnu informáciu o stave projektu Kreatívnych 

centier RTVS, 
b) ruší uznesenie č. 144/2022, 
c) žiada GR RTVS o predloženie Koncepcie obsahovej náplne Kreatívnych centier RTVS. 
T: 20.3.2024 

 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Antol, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
J. Chudík informoval, že v januári boli dve zasadnutia programovej rady a hodnotenia 
redaktorov a dramaturgov je podľa neho veľmi dobré. Uviedol aj niekoľko konkrétnych 
prípadov.  
I. Gallo sa spýtal na Slovensko Advent, pri ktorom je uvedené, že čaká na prezentáciu 
a nezdá sa mu to, keďže je to už zabehnutý odskúšaný projekt.  
V. Štofaník vysvetlil, že prezentácia spočíva v tom, že je navrhnutá dramaturgia, ktorú si 
teraz RTVS nemôže dovoliť a plánujú s nimi hovoriť o tom, či sa to dá nejako upraviť.  
I. Gallo sa spýtal, či sa to nedá nejako vyriešiť cez Mediu RTVS, aby sa tomu finančne 
pomohlo.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 40/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Antol, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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5. Aktualizovaná informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými 

voľbami SR 2024 
Rada RTVS na návrh manažmentu odhlasovala prerokovanie tohto bodu v neverejnom 
režime. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 41/2024: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktualizovanú informáciu o vysielaní RTVS 
v súvislosti s prezidentskými voľbami SR 2024. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Antol, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo predložil procedurálny návrh, aby body č. 6, 7, 9 a 10 boli prerokované na 
nasledujúcom rokovaní rady. 
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
8. Odvolanie voči rozhodnutiu RTVS v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. 

o slobodnom prístupe k informáciám (spravodajca T. Caban) 
Rada RTVS odhlasovala prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 42/2024: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov a § 19 ods. 3 zákona č. 211/2000 Z. z. 
o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o 
slobode informácií) a podľa § 59 ods. 2 zákona č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny 
poriadok) zamieta odvolanie proti Rozhodnutiu Rozhlasu a televízie Slovenska (ďalej len 
„RTVS“), sp. zn.: 1/2024 o odmietnutí sprístupnenia požadovaných informácií zo dňa 
02.02.2024 a potvrdzuje Rozhodnutie RTVS, sp. zn.: 1/2024 o odmietnutí sprístupnenia 
požadovaných informácií zo dňa 23.01.2024. 
 
Za: 6 / J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, T. Strempeková  

Tomanová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 3 / M. Antol, J. Mikušová J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo  informoval o korešpondencii. 
  
10. Rôzne 
Nikto neprejavil záujem o vystúpenie v tomto bode. 
 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 28.2.2024. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
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Overovateľ: 
J. Chudík 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

